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BR-01.0012.1.4.20.2016 

Protokół Nr 41/2016 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury Rady Miasta Krakowa  

odbytego w dniu 7 listopada 2016 roku 

                                          w Sali Portretowej UMK. 

 

 

 W posiedzeniu, któremu przewodniczył Edward Porębski - Przewodniczący Komisji, 

udział wzięli członkowie Komisji, Tadeusz Trzmiel – Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa, 

Mieczysław Góra – Wiceprezes Zarządu MPWiK S.A., Wanda Słabodzian – członek Zarządu 

MPWiK S.A., Wacław Skubida – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej oraz inni  

zaproszeni goście. Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na 

podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 14.00 otworzył posiedzenie Komisji.  

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej  na rzecz 

Województwa Małopolskiego na realizację zadania związanego z utrzymaniem 

suchego zbiornika retencyjnego Bieżanów na rzece Serafa w mieście Kraków (druk nr 

1268). 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od domku letniskowego lub innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno - wypoczynkowe jedynie przez 

część roku (druk nr 1281). 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanych przez właścicieli 

nieruchomości (druk nr 1284). 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terytorium Gminy 

Miejskiej Kraków na okres od dnia 1 stycznia 2017 r. do dnia 31 grudnia 2017 

r.(druk nr 1289). 

5. Sprawy bieżące. 

6. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad.1 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej  na rzecz 

Województwa Małopolskiego na realizację zadania związanego z utrzymaniem suchego 

zbiornika retencyjnego Bieżanów na rzece Serafa w mieście Kraków (druk nr 1268). 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej  na rzecz Województwa 

Małopolskiego na realizację zadania związanego z utrzymaniem suchego zbiornika 

retencyjnego Bieżanów na rzece Serafa w mieście Kraków przedstawił Andrzej Łazęcki – 

Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej. W październiku 2015 r. zakończono 

budowę zbiornika retencyjnego Bieżanów na rzece Serafa oraz przekazano go w użytkowanie 

administratorowi tj. Małopolskiemu zarządowi Melioracji i Urządzeń Wodnych w Krakowie. 

Zbiornik ma za zadanie zwiększenie bezpieczeństwa powodziowego terenów przyległych do 

rzeki Serafy, które w ostatnich latach ulegają wzmożonemu zurbanizowaniu. Z uwagi na fakt, 

że posiadane przez Województwo środki finansowe przeznaczone na utrzymanie ww. 

zbiornika są niewystarczające, koniecznym jest udzielenie pomocy finansowej w formie 
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dotacji celowej na realizację zadania związanego z prawidłowym utrzymaniem suchego 

zbiornika retencyjnego Bieżanów. 

Komisja w obecności 13 członków Komisji -  13 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 „przeciw”,0 „wstrzymujących się”(jednogłośnie)   pozytywnie zaopiniowała  projekt  

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej  na rzecz Województwa 

Małopolskiego na realizację zadania związanego z utrzymaniem suchego zbiornika 

retencyjnego Bieżanów na rzece Serafa w mieście Kraków (druk nr 1268). 

 (Opinia Nr 58/2016 z 7 listopada 2016r.). 

 

Ad.2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od domku letniskowego lub innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno - wypoczynkowe jedynie przez 

część roku (druk nr 1281). 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi za rok od domku letniskowego lub innej nieruchomości wykorzystywanej na 

cele rekreacyjno - wypoczynkowe jedynie przez część roku przedstawił Wacław Skubida – 

Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej. Zgodnie z obowiązującą nowelizacją ustawy 

o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, Rada Miasta ma obowiązek ustalić roczną 

zryczałtowaną stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, 

na których znajdują się domki letniskowe. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

Komisja w obecności 12 członków Komisji -  11 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 „przeciw”,1 „wstrzymującym się”   pozytywnie zaopiniowała  projekt  uchwały 

w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi za rok od domku letniskowego lub innej nieruchomości wykorzystywanej 

na cele rekreacyjno - wypoczynkowe jedynie przez część roku (druk nr 1281). 

(Opinia Nr 59/2016 z 7 listopada 2016r.). 

 

Ad.3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanych przez właścicieli 

nieruchomości (druk nr 1284). 

 

Wacław Skubida – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej omówił projekt uchwały w 

sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanych przez właścicieli nieruchomości. W przedmiotowym projekcie 

określono nowe wzory deklaracji dla nieruchomości, na których znajdują się domki 

letniskowe i innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, 

wykorzystywanych jedynie przez część roku. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

Komisja w obecności 12 członków Komisji -  12 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 „przeciw”,0 „wstrzymujących się” (jednogłośnie)  pozytywnie zaopiniowała  projekt  

uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanych przez właścicieli nieruchomości (druk nr 1284). 

 (Opinia Nr 60/2016 z 7 listopada 2016r.). 
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Ad.4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terytorium Gminy 

Miejskiej Kraków na okres od dnia 1 stycznia 2017 r. do dnia 31 grudnia 2017 

r.(druk nr 1289). 

 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków na terytorium Gminy Miejskiej Kraków na okres od dnia 

1 stycznia 2017 r. do dnia 31 grudnia 2017 r. omówiła Wanda Słabodzian – członek Zarządu 

MPWiK S.A. Wysokość stawek opłat taryfy nie ulega zmianie została utrzymana na poziomie 

obowiązującym w 2016 roku. Została dokonana weryfikacja przedstawionych kosztów pod 

względem celowości ich ponoszenia. Na jej podstawie stwierdzono, że taryfa określona we 

wniosku na rok 2017 jest wystarczająca na pokrycie wydatków związanych z eksploatacją 

i utrzymaniem systemu wodociągowego i kanalizacyjnego w Krakowie i zawiera wszystkie 

elementy wskazane w ustawie oraz przepisach wykonawczych do niej.  

W dyskusji udział wzięli kolejno: Łukasz Słoniowski, Teodozja Maliszewska, Kazimierz 

Chrzanowski, Andrzej Mazur, Józef Jałocha, Anna Szybist. 

Pytano m.in. jaki procent sieci zostało wyremontowanych w zeszłym roku, plan inwestycyjny 

MPWiK, jakość wody, wydatki nie związane z działalnością MPWiK, środki pozyskiwane 

z Unii Europejskiej, 

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień udzielili Wanda Słabodzian oraz  Mieczysław Góra - 

Wiceprezes Zarządu MPWiK S.A. 

Komisja w obecności 14 członków Komisji -  13 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 „przeciw”,1 „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała  projekt  uchwały 

w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terytorium Gminy Miejskiej Kraków na okres od dnia 1 

stycznia 2017 r. do dnia 31 grudnia 2017 r.(druk nr 1289)(Opinia Nr 61/2016 z 7 listopada 

2016r.). 

 

Ad.5 

Sprawy bieżące. 

 

W sprawach bieżących głos zabrali przedstawiciele i mieszkańcy  ulicy Kalwaryjskiej 

w sprawie wprowadzonych zmian organizacji ruchu na ul. Kalwaryjskiej i ulicach 

sąsiadujących. 

Tadeusz Trzmiel – Zastępca Prezydenta Miasta zobowiązał się do przedstawienia propozycji 

rozwiązań sprawy ul. Kalwaryjskiej -  po  dostarczeniu przez mieszkańców protokołu 

uzgodnień z ZIKiT.  

Ponadto Przewodniczący Komisji poinformował o korespondencji jaka wpłynęła do komisji. 

 

 

Ad.6 

Oświadczenia i komunikaty. 

 

Brak 
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 Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie 

15.30 zamknął posiedzenie.                                                         

         

         

 

          

         

          Przewodniczący Komisji                       

        

         

         Edward Porębski 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała  

Beata Czepiec 
 

 


